
چیـزی تـا پایـان فصـل باقی نمانـده و اسـتقلالی ها تـازه روی دور بـرد 

افتاده  انـد و حریفـان را از پیـش رو برمی دارنـد، ایـن درحالـی اسـت کـه 

شـاگردان مجیـدی در آخریـن دیـدار خـود مقابـل سـپاهان درحالـی ایـن 

تیـم را به راحتـی شکسـت دادنـد کـه دیاباتـه، مطهـری و اسـماعیلی را هـم 

در ترکیـب خـود نداشـتند و شـاید خوشـبین ترین هـواداران ایـن تیـم هـم 

در ذهـن خـود چنیـن بـردی را تجسـم نمی کردنـد. بـا ایـن حـال در روزی کـه 

هرویـه میلیـچ، هافبـک کـروات اسـتقلال بـرای ایـن بـازی به صـورت ثابت 

تیمـش را همراهـی کـرد آبی هـا موفـق شـدند مقابل سـپاهان دبـل کرده 

و مثـل لیـگ برتـر در جام حذفـی هـم ایـن تیـم را شکسـت دهنـد. بـر 

همیـن اسـاس و درخصـوص دیـدار بـا سـپاهان و اتفاقـات پیـش روی 

اسـتقلال و برخـی مسـائل مرتبـط، دقایقـی بـا هرویـه میلیـچ بـه 

صحبـت پرداختیـم. گفت وگـوی »فرهیختـگان« بـا 

هافبـک کـروات اسـتقلال را در ادامه می خوانید.

از بازی با سپاهان شروع کنیم. برد شیرین و تقریبا 

دور از انتظـــاری بـــود که هم روحیه را به اســـتقلال 

بازگرداند و هم خوشـــحالی هواداران این تیم را در پی 

داشت.

درباره بازی باید عنوان کنم همیشـــه بردن در بازی های بزرگ بســـیار جذاب است و 

ما نشـــان دادیم که تیم خیلی بهتر و موفق تری در چنین بازی هایی هستیم. برد برابر 

سپاهان از نظر ذهنی و همچنین افزایش روحیه تیم بسیار مهم بود.

با پاس گل زیبایی که به علی کریمی دادی کار سپاهان را تمام کردی.

خوشـــحالم که توانستم به تیمم کمک کنم و موفق شدیم به مرحله بعدی جام حذفی 

راه پیدا کنیم. من نهایت تلاشـــم را برای تیم انجام می دهم و درنهایت توانستم با این 

پاس گل به موفقیت اســـتقلال کمک کنم و بسیار خوشحالم. من باید سخت تمرین 

کنم تا برای هر مسابقه آماده باشم.

پاس گلی که دادی بســـیار هوشمندانه بود و نشان دادی علاوه بر آنکه چهره و 

شکل و شمایلت شبیه لیونل مسی است، مثل او نیز بازیکن باهوشی هستی.

مسی بازیکنی فوق العاده  و جزء سه نفر برتر تاریخ است. او کارهای خارق العاده ای در 

فوتبال انجام داده و اگر کسی به شما بگوید که کاری مثل او انجام داده اید، افتخاری 

بزرگ برای شماست.

گفته می شود در چند دیدار اخیر استقلال داوری ها به سود این تیم بوده و این 

تیم به این وسیله توانسته چند بازی اخیر خود را با موفقیت پشت سر بگذارد. 

این صحبت چقدر درست است؟

من دوســـت ندارم خیلی درباره داوران صحبت کنم. من بـــه آنها احترام می گذارم و 

می دانـــم که آنها تلاش می کنند در هر لحظه بهترین تصمیم را بگیرند و کارشـــان را 

به درستی انجام دهند. نمی خواهم درباره اینکه فلان صحنه پنالتی بود یا نه اظهارنظر 

کنم. این به داور بستگی دارد و اگر تصمیم خوبی بگیرند همه از آن خوشحال می شوند 

اما زمانی که یک اشـــتباه کنند باید بدانیم که همه ما انسان هستیم و بازیکن، داور و 

مربی ممکن است اشتباه کنند. همه ما تصمیمات خوب و بد می گیریم. من همیشه 

می گویم حتی اگر داور اشـــتباه کند هیچ وقت با او بحث نمی کنم چون تصمیمش را 

گرفته است و تنها VAR می تواند آن را تغییر دهد.

بـــه ادامه رقابت های جام حذفی و موفقیت اســـتقلال در ایـــن رقابت ها چقدر 

امیدوار هستی؟

مطمئنا استقلال می تواند قهرمان جام حذفی شود. ما چند بازیکن مصدوم داریم که 

برایمان مشکل ساز شده است. مسلما غیبت داریوش شجاعیان در تیم حس می شود. 

او بازیکن بســـیار خوبی اســـت که می تواند به تیم کمک زیادی کند اما تا دیدارهای 

لیگ قهرمانان آســـیا نمی توانیم از او اســـتفاده کنیم. امیدوارم مصدومان تیم هرچه 

زودتر آماده شوند. در لیگ برتر نیز به دنبال قرار گرفتن در رتبه دوم هستیم و تلاش ما 

این است که فصل را با دومی تمام کنیم و پس از آن به دنبال فتح جام حذفی باشیم.

استقلال در دیدار نیمه نهایی باید به مصاف پرسپولیس برود تا شاهد یک دربی 

و جنگ تمام عیار باشیم. این بازی را چطور ارزیابی می کنی.

بلـــه، دربی در نیمه نهایی جام حذفی. این بازی برای هر دو تیم مهم اســـت و به نظرم 

یک فینال قبل از فینال اســـت. ما در دربی آخر بهتر از پرســـپولیس بازی کردیم اما 

متاســـفانه بازی را نبردیم. حالا فرصت خوبی برای انتقام اســـت تا با غلبه بر این تیم 

راهی فینال شویم.

اگرچه با استقلال قرارداد دوساله داری اما شنیده می شود سال دوم این قرارداد 

مشروط به توافق مالی با این تیم است. به نظرت سال آینده همچنان در خدمت 

این تیم خواهی بود؟

من یک سال دیگر با استقلال قرارداد دارم اما هیچ کس نمی داند در آینده چه اتفاقی 

رخ می دهد. درحال حاضر اصلا به این موضوع فکر نمی کنم و تمرکزم روی بازی های 

باقی مانده است. در زمان خودش درباره این قضیه تصمیم گیری خواهم کرد و بهترین 

تصمیم را برای خودم و تیم می گیرم. درحال حاضر بازیکن استقلال هستم و از بودن 

در این تیم راضی و خوشحالم. این تنها چیزی است که درحال حاضر می توانم بگویم.

میلیچ در گفت وگو با »فرهیختگان«: بازی با پرسپولیس یک فینال قبل از فینال است

دربی آخر بهتر بودیم و نبردیم، وقت انتقام است
نشان دادیم در بازی های بزرگ تیم بهتری هستیم

گفتوگو
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در شـــرایطی که هیچ کدام از هواداران اســـتقلال حتی خوشبین ترین آنها فکر 

نمی کردند این تیم بتواند حریف اصفهانی را با اختلاف دو گل شکست بدهد اما 

این اتفاق درحالی افتاد که شاگردان مجیدی با یک بازی هوشمندانه و جسورانه 

حتی اجازه خلق کوچک ترین فرصتی را به سپاهانی ها نداده و موفق شدند به راحتی 

با دو گل حریف را این بار بدون سرمربی رهسپار خانه کنند. 

ســـپاهان ۱۰ شب پیش بدون ســـرمربی آمد و شکست خورد و برگشت و این بار 

بازهم شکست را پذیرا شد با این تفاوت که دوشنبه شب بدون سرمربی تهران را به 

مقصد اصفهان ترک کرد، چون همان طور که برای اولین بار در »فرهیختگان« خبر 

دادیم قلعه نویی درصورتی که تیمش در تهران شکست می خورد احتمال زیادی 

برای استعفایش وجود داشت و اتفاقا برطبق پیش بینی ها همین امر محقق شد و 

ژنرال که روزهای سختی را چه از لحاظ مربیگری و چه از لحاظ سلامت جسمانی 

سپری می کند در پایان این دیدار با یک نامه از هواداران سپاهان و اصفهان زیبا 

خداحافظی کرد تا درنهایت کار او در اصفهان تمام شـــود، هرچند در این زمینه 

شنیده می شود پزشکان هرگونه هیجان و شادی را برای این سرمربی منع کرده اند 

و چه بسا این خداحافظی و استعفا به معنای پایان کار او در مربیگری باشد.

با این حال نوشتن درباره قلعه نویی و دلایل افت او که امروز کارش را به خداحافظی 

از سپاهان کشانده می تواند یک ماجرا و داستان جداگانه  باشد، اما اتفاق مهم تری 

که دوشنبه شب ورزشگاه آزادی به خود دید تولد یک سرمربی جوان استقلالی بود 

که موفق شد در شبی که ستاره های کلیدی و هجومی اش را در ترکیب نداشت با 

دست های خالی و درحالی که طی روزهای گذشته انتقادات و هجمه های زیادی 

نیز به عملکردش شـــده بود از پس یک جنگ ســـخت و جدال حیثیتی برآمده و 

خودش را به عنوان یک ستاره نوظهور در مربیگری روی نیمکت آبی ها معرفی کند. 

شبسختیکهآسانشد

اگر بخواهیم کمی هم به دیدار دوشنبه شب نگاه فنی داشته باشیم ابتدا باید عنوان 

کنیم که استقلال بعد از بازگشت به دوران دفاع خطی موفقیت های خوبی را کسب 

کرده و چه بســـا اگر این اتفاق زودتر هم می افتاد حالا معادلات جدول رده بندی 

لیگ برتر به گونه ای دیگر نوشـــته شـــده بود. از سوی دیگر همان طور که در بالا 

نوشتیم مجیدی درحالی این بازی را با دست پر به پایان برد که ۳ مهره را نداشت 

که هرکدام آنها می توانند سرنوشت یک مسابقه را به تنهایی تعیین کنند. اگرچه او 

تیمش را مقابل سپاهان در شبی که می شد اینچنین حدس زد که کار گره خورده 

و به اما و اگر کشیده شود، بسیار دفاعی تر از همیشه به میدان فرستاد و به قول 

داوود مهابادی اقتصادی حمله کرد و بعضا نیم نگاهی به ضدحمله داشت، اما با 

همین وضعیت هم کوچک ترین فرصتی در جریان ۹۰ دقیقه مسابقه به حریف 

قدرتمندش نداد تا با این چیرگی تاکتیکی، فرهاد نشان دهد در همین جوانی 

به یک بلوغ تاکتیکی در امر مربیگری رســـیده و این بردها با تصادف و شانس و 

اقبال به دست نمی آید. 

درواقع استقلال دوباره به روزهای اوج استراماچونی بازگشته و در همان روزهایی 

که با لشکری از غایبان هم سرمربی ایتالیایی موفق می شد حریفان را شکست دهد 

این بار اما با تلاش های کادر ایرانی انگار روح آن دوران دوباره در کالبد استقلال 

دمیده شده و این تیم به یک اعتمادبه نفس خوب برای کامیابی دست پیدا کرده 

اســـت. فقط این حسرت چندساله هواداران برجاست که چرا موتور استقلال باز 

هم زمانی روشـــن شـــده که قهرمانی لیگ برتر از کف رفته است.  هرچند در این 

مدت نیز برخی ســـعی کردند بردهای استقلال را به تکنولوژی مرتبط دانسته و 

کمترین تاثیر گذاری را از طرف کادر فنی و ســـرمربی روی این روند قائل شوند، 

اما چیزی که در میدان عمل و واقعیت به وقوع پیوست این بود که حالا استقلال 

با فوتبالی چشـــم نواز و با اندیشه های سرمربی جوان خود حریفانش را شکست 

می دهد و تیم به این خودباوری رســـیده کـــه می تواند در آینده نزدیک کارهای 

بزرگ تری را هم انجام دهد. 

واحدینیکبخت:مجیدی 

بلداستازتکنولوژیاستفاده

کند

د  ا تعــد یــم  می رو تــر  جلو هرچــه   

پیشکســوتانی کــه موافــق ادامــه حضــور 

مجیــدی در اســتقلال هســتند، بیشــتر 

می شــود. نفراتــی کــه معتقدنــد مدیــران 

باشــگاه بایــد بــه فرهــاد فرصــت بدهنــد. علیرضــا واحدی نیکبخــت یکــی از 

همیــن پیشکســوتان اســت. او درمــورد عملکــرد امیدوارانــه فرهــاد مجیــدی 

بــه »فرهیختــگان« گفــت: »جــزء اولیــن کســانی بــودم کــه از مربیــان جــوان و 

به خصــوص فرهــاد مجیــدی طرفــداری کــردم چــون اعتقــاد دارم بایــد آرام آرام 

نســل مربیــان جــوان وارد چرخــه مربیگــری شــوند. اینکــه یــک مربــی چــون 

در دو ســه بــازی نتیجــه نگرفتــه بایــد او را برکنــار کــرد منطــق درســتی نیســت 

ــا  ــد، ام ــه نگرفته ان ــال ها نتیج ــه س ــته ایم ک ــی داش ــلا مربیان ــا قب ــون م چ

هنــوز قــرارداد ســه ســاله می بندنــد. جالــب اینکــه برخــی موفقیت هــای او 

را بــه تکنولــوژی و اپــل واچ مرتبــط می داننــد به نظــر مــن فرهــاد بلــد اســت 

و می توانــد از تکنولــوژی اســتفاده کنــد و منتقدانــش هــم اگــر بلــد هســتند 

ــت  ــپاهان داش ــوی س ــدی جل ــه مجی ــی ک ــن بضاعت ــا ای ــد! ب ــتفاده کنن اس

ــا مصدومــان و محرومانــی کــه بودنــد وقتــی چنیــن نتیجــه ای به دســت  و ب

ــر  ــاد دارم اگ ــس اعتق ــام داد. پ ــدی آن را انج ــه مجی ــود ک ــاهکاری ب ــد ش آم

ــی و  ــرات قدیم ــد تفک ــیم بای ــق باش ــر موف ــی قط ــم در جام جهان می خواهی

ــه مربیــان جــوان بهــا بدهیــم. مــن  از رده خــارج شــده را کنــار بگذاریــم و ب

کاری نــدارم کــه فرهــاد جلــوی ســپاهان نتیجــه گرفتــه اســت یــا در آینــده 

ــا خیــر،  ــد در دربــی حذفــی موفــق باشــد ی چــه اتفاقــی می افتــد و می توان

بلکــه بــه ایــن فکــر می کنــم کــه مربــی جــوان یعنــی آینــده فوتبــال ایــران.« 

نیکبخـت افـزود: »شـاید مجیـدی راضی نباشـد بگویم اما باز هـم قبل از بازی 

او هزینه شـخصی کرده و از جیبش به بازیکنان پاداش داده اسـت. من برای 

دیـدار بـا بازیکنـان و فرهـاد قبـل از مسـابقه بـه اردو رفتـم و بـرای آنهـا آرزوی 

موفقیـت کـردم و مطمئـن بـودم اسـتقلال ایـن بـازی را بـا تفکـرات مجیدی از 

پیـش رو برمـی دارد. وقتـی ایـن یک دلـی و ارتبـاط صمیمانـه بیـن بازیکنـان و 

مربـی وجـود دارد چـرا نبایـد یـک تیم موفق شـود؟«

پیشکسـوت اسـتقلال دربـاره برخـی اخلاق های خاص فرهـاد مجیدی تاکید 

کـرد: »گفتـه می شـود فرهـاد مشـورت پذیر نیسـت، امـا اگـر این طـور بـود این 

کادر جـوان و کاربلـد را جمـع نمی کـرد. اتفاقـا در این مـدت این همه انتقاد از 

او شـده و یک بار هم جواب منتقدان را نداده اسـت. او به سیسـتمش اعتقاد 

و ایمـان دارد و پـای آن می ایسـتد و الان هـم نتیجـه گرفتـه اسـت. امیـدوارم 

همین طـور پله هـای ترقـی را طـی کنـد چون لیاقتـش را دارد.« 

نیکبخت درباره اینکه مجیدی یک اسـتقلالی واقعی اسـت و به نظر می رسـد 

هیـچ گاه دوسـت نـدارد از ایـن تیـم جـدا شـود، افـزود: »بعید می دانـم چنین 

اتفاقـی بیفتـد. فرهـاد همان طـور کـه در ایـران در هیـچ تیـم دیگـری بـازی 

نکـرد فکـر نمی کنـم در تیـم دیگـری هـم بـه مربیگـری فکـر کنـد و مطمئنـا 

ایـن اتفـاق نخواهـد افتاد.« 

#نه_به_استراماچونی

علاوه بـر دسـت خالـی فرهـاد روی نیمکـت بـرای یـک ارنج درسـت و حسـابی 

مقابـل سـپاهان، بعضـا برخـی مـوارد دیگـر نیـز در آسـتانه ایـن دیـدار بزرگ، 

مجیدی و شـاگردانش را آشـفته کرده و در همین راسـتا نیز هر روز یک شـایعه 

حـول محـور ایـن تیـم با هـدف زمین زدن سـرمربی جوان و محبوب اسـتقلال 

منتشـر شـد؛ اخبـاری مبنی بـر اختـلاف مجیـدی بـا بازیکنـان تـا همیـن باب 

کـردن هشـتگ مربـوط بـه بازگشـت اسـتراماچونی و ترند کـردن آن در فضای 

مجـازی تـا به نوعـی دشـمنان اسـتقلال از هر طریقی قبل از بازی با سـپاهان 

زهـر خـود را بریزند. 

بنابرایـن اسـتقلال درحالـی مقابـل سـپاهان به میـدان رفـت کـه حـواس 

فرهـاد فقـط بـه مسـائل تاکتیکـی ایـن دیـدار نبـود و نیم نگاهی هم بـه اخبار 

و حاشـیه ها داشـت چراکـه این طـور عنـوان کردنـد کـه مدیریـت و مسـئولان 

باشـگاه بـا وجـود نتایجـی کـه به دسـت آمـده همچنـان خواسـتار بازگشـت 

سـرمربی ایتالیایـی هسـتند، ایـن درحالـی بـود کـه هـواداران اسـتقلال نیـز 

موج سـواری روی ایـن فضـا را آغـاز کردنـد و دوبـاره زیـر تـک پسـت اسـترا در 

اینسـتاگرام اصـرار و التماس هـا بـرای بازگشـت شـروع شـد. 

بـا ایـن حـال و طبـق همـه شـواهد موجـود به نظـر می رسـد عقلانی تریـن و 

مطمئن تریـن راه بـرای اسـتقلال و آینـده ایـن تیـم تـداوم همـکاری بـا فرهـاد 

مجیـدی باشـد؛ سـرمربی ای کـه در ایـران بعـد از اینکـه پیراهـن اسـتقلال را 

پوشـید دیگـر بازیکـن هیـچ تیـم دیگری نشـد و تعصب و عرق خـود به پیراهن 

آبـی را بـه دفعـات نشـان داد، ایـن بـار هـم می توانـد در ردای  سـرمربیگری 

موفـق عمـل کند. 

ــد  ــادی بای ــرایط اقتص ــن ش ــه در ای ــم ک ــن نداری ــه ای ــن کاری ب ــن بی در ای

ــا یــورو پرداخــت شــود و کاری هــم  هزینه هــای ســرمربی خارجــی بــه دلار ی

ــن  ــرایط و آرمانی تری ــن ش ــرا در بهتری ــتراماچونی چ ــه اس ــم ک ــن نداری ــه ای ب

وضعیــت، اســتقلال را بــه مقصــد ایتالیــا تــرک کــرد و کاری هــم نداریــم کــه 

وزارت دســتور منــع قــرارداد بــا مربیــان و بازیکنــان خارجی را برای ســرخابی ها 

صــادر کــرده و درنهایــت خیلــی هــم نمی خواهیــم بــه ایــن موضــوع بپردازیــم 

ــی  ــده و به نوع ــاز ش ــم آغ ــل نوزده ــد از فص ــه بع ــتم بلافاصل ــل بیس ــه فص ک

ــا  ــن حرف ه ــه ای ــته از هم ــد. گذش ــل نامی ــن فص ــه همی ــوان آن را ادام می ت

امــا می توانیــم بــه ایــن نکتــه بــا جســارت و عقلانیــت اشــاره کنیــم کــه بــا ایــن 

وضعیــت بهتریــن راه و منطقی تریــن مســیر بــرای اســتقلال فصــل بیســتم، 

تــداوم همــکاری بــا فرهــاد مجیــدی اســت، حتــی اگــر او نتوانــد بــه ســه قولــی 

کــه داد جامــه عمــل پوشــانده و حتــی در ادامــه و تــا پایــان فصل جــاری نیــز 

ایــن موفقیت هــا تکــرار نشــود. 

رازهایفرهاد

درست دقایقی بعد از مسابقه و پیروزی شیرین مقابل سپاهان، خبری منتشر 

می شـود مبنی بـر اینکـه یـک سـرمایه دار بـا هماهنگی مدیریت باشـگاه قصد 

دارد تـا اسـتراماچونی را بـه اسـتقلال بازگردانـد و ایـن درحالـی اسـت که این 

جریـان ضـد مجیـدی کـه البته رسـانه ها و خبرنگاران خاص خـودش را دارد از 

مدت هـا قبـل، جنـگ علیـه این سـرمربی جوان را آغاز کرده و مدام می کوشـد 

تـا اینچنیـن القـا کنـد که اسـتقلال با این سـرمربی جوان موفق نمی شـود. 

اخباری مبنی بر اختلاف بازیکنان با سـرمربی و شـرط آنها مبنی بر اینکه اگر 

مجیـدی فصـل آینـده بمانـد آنهـا رفتنی خواهند شـد یا لـو دادن گاه و بی گاه 

ترکیـب اسـتقلال شـب قبـل از مسـابقه های ایـن تیـم و درنهایت لیسـت های 

خریـد کذایـی و قـرار دادن نـام بازیکنـان در لیسـت قرمز مجیـدی برای فصل 

بعـد، درحالـی کـه فرهـاد هنـوز تصمیمی در این خصوص نگرفته اسـت؛ همه 

و همـه نشـان از یـک جنـگ علنـی علیـه سـرمربی خوش پـوش اسـتقلالی ها 

دارد. هرچنـد انتقـادات رفتـاری و چه بسـا فنـی هـم بـه مجیـدی وارد باشـد 

کـه عمده تریـن آن برمی گـردد بـه عـدم رویارویـی او بـا اصحـاب رسـانه در 

کنفرانس هـای خبـری یـا بعضـا انتقادناپذیـری این مربی اما اینکـه در دورانی 

که فرهاد با اسـتقلال موفق می شـود، این اخبار و حاشـیه ها سـر باز می کند، 

فقـط علنـی کـردن یـک جنگ تمام عیار با اوسـت و چه بسـا همـان افرادی که 

از مجیـدی خواسـته بودنـد کـه بـرود حـالا به گونـه ای دیگر درحـال عملیاتی 

کـردن ایـن داسـتان بـوده و ظاهـرا تـا وقتـی مجیـدی را از نیمکـت اسـتقلال 

جدا نکنند، خیالشـان آرام نخواهد شـد. 

بنابرایـن هرچنـد برخـی طـرف حسـاب هیـس فرهـاد را امیـر قلعه نویـی 

می دانسـتند، امـا برخـورد گـرم آنها قبل از مسـابقه دوشنبه شـب و مسـتاصل 

شـدن امیـر در جریـان ایـن مسـابقه کـه حکایـت از پایان تقریبـی کار او در امر 

مربیگری دارد، نشان می دهد مجیدی احتمالا منظورش سرمربی استقلالی 

سـپاهان نبوده و این هیس تاریخی را به سـمت منتقدانی نشـان می دهد که 

همچنـان اصـرار بـه جدایی و بازگشـت اسـتراماچونی دارند . هرچند برجسـته 

کـردن نـام سـرمربی ایتالیایـی از دوسـت داشـتن ایـن مربی نبـوده و آنها فقط 

می خواهنـد مجیـدی را از اسـتقلال دور کننـد. 

مصطفوی:حیفاستاستقلالمجیدیراازدستبدهد

صالح مصطفوی، عضو کادرفنی استقلال 

می توانـد  کـه  اسـت  کسـانی  جـزء  و 

به خوبـی دربـاره چگونگـی رفتارهـای 

مجیـدی و کارهایـی کـه بـرای اسـتقلال 

انجـام می دهد صحبـت کند. وی درمورد 

برتـری اندیشـه های تاکتیکـی فرهـاد در 

رقابت هـای اخیر این تیـم مقابل حریفان 

بـه »فرهیختـگان« گفت: »فرهاد مجیدی 

یـک مربـی جـوان اسـت که وقـت می گـذارد و دربـاره تاکتیک هـای روز فوتبال 

جهـان مطالعـه و سـعی می کنـد آنهـا را در تمرینـات بـه بهتریـن شـکل ممکـن 

پیـاده کنـد و تقریبـا چیـزی را از بازیکنـان می خواهـد کـه خـودش تمرینات آن 

را انجـام داده باشـد. او قبـلا تحـت آمـوزش یـک سیسـتم مربیگری اسـپانیایی 

قـرار داشـته و اندیشـه های آنهـا را دارد و فکـر می کنـم به مـرور اگـر زمـان پیـدا 

کند که در فوتبال ایران با تجربه تر شود، مربی بزرگی خواهد شد.« 

وی درمـورد اینکـه هنـوز شـیطنت ها و بـازی بـا اسـم مربـی ایتالیایـی بـرای 

برهـم زدن تمرکـز مجیـدی و اسـتقلال ادامـه دارد، گفـت: »اسـتراماچونی 

کارنامـه اش معلـوم اسـت و فرهـاد مجیدی هم فرهاد مجیدی اسـت. بنابراین 

مقایسـه کـردن ایـن دو نـام بـا هـم کار غلطـی اسـت. مجیدی در سـخت ترین 

شـرایط ممکـن هدایـت اسـتقلال را برعهـده گرفـت و نتایـج قابـل قبولـی هـم 

بـا تیـم کسـب کـرده اسـت و به نظـرم فرصتی که بـه مربیان دیگر در اسـتقلال 

داده شـد بـه مجیـدی داده شـود او می توانـد به بهترین شـکل پتانسـیل خود 

را نشـان داده و بـه یـک مربـی بـزرگ تبدیل شـود.« 

مصطفوی درباره اینکه اگر قول های فرهاد محقق نشـود باید چه سرنوشـتی 

انتظـار ایـن سـرمربی را بکشـد، گفـت: »اگـر ایـن قول هـا هم محقق نشـود باز 

هـم بایـد در ادامـه بـه مجیـدی فرصـت داد چـون فرهـاد هـم دانـش فنی اش 

را دارد و هـم زمـان می گـذارد و هـم درحـال تـلاش و کوشـش اسـت. از سـوی 

دیگـر او یـک مربـی جـوان و آموزش دیـده اسـت و حیـف اسـت که بـا این همه 

محبوبیـت بخواهیـم ایـن سـرمایه را از دسـت بدهیـم. قطعـا بـه آینـده و کادر 

جوانـش ایمـان و اعتقـاد دارم و ان شـاءالله دوبـاره اسـتقلال بـا ایـن سـرمربی 

بـه دوران اوجـش بـاز خواهد گشـت.« 

ورزش
چهارشنبه ۲۲ مرداد ۱3۹۹   شماره 3۱۰۸

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

»فرهیختگان« بررسی کرد؛ چرا استقلالی ها باید به مجیدی اعتماد کنند؟

خطونشان 
فرهـاد
مصطفوی: نباید مجیدی را با استراماچونی مقایسه کنند

نیکبخت: اگر منتقدان بلدند، مثل او از تکنولوژی استفاده  کنند


